
SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENTS IN LEAVE APPLICATIONS
OTTAWA, 10/4/03.  THE  SUPREME  COURT  OF  CANADA  HAS  TODAY  RENDERED
JUDGMENT  IN  THE  FOLLOWING  APPLICATIONS  FOR  LEAVE  TO  APPEAL.
FROM:  SUPREME  COURT  OF  CANADA  (613) 995-4330

COUR SUPRÊME DU CANADA -- JUGEMENTS SUR DEMANDES D’AUTORISATION
OTTAWA, 10/4/03.  LA  COUR  SUPRÊME  DU  CANADA  A  RENDU  JUGEMENT
AUJOURD'HUI  DANS  LES  DEMANDES  D'AUTORISATION  D'APPEL  SUIVANTES.
SOURCE:  COUR  SUPRÊME  DU  CANADA  (613) 995-4330

COMMENTS/COMMENTAIRES: comments@scc-csc.gc.ca

Note for subscribers: 
For those requiring more information, the judgments on leaves will be available within 24 hours at http://www.scc-
csc.gc.ca. Click on Information on Cases, then click on SCC Case Information.

Remarque à l’intention des abonnés : 
Pour de plus amples informations, les jugements dans les demandes d’autorisation seront affichés dans un délai de 24
heures à l’adresse suivante : http://www.scc-csc.gc.ca . Vous pourrez les consulter en cliquant sur « Renseignements sur
les dossiers de la Cour », puis sur « Renseignements sur les dossiers ».

GRANTED / ACCORDÉES

Moïse Amselem, Gladys Bouhadana, Antal Klein and Gabriel Fonfeder v. Syndicat Northcrest and Miguel Bernfield,
Edith Jaul and The League for Human Rights of B’Nai Brith Canada (Que.) (29253)

The League for Human Rights of B’Nai Brith Canada v. Syndicat Northcrest and Moïse Amselem, Gladys Bouhadana,
Antal Klein, Gabriel Fonfeder, Miguel Bernfield and Edith Jaul (Qué.)(29252)

GRANTED WITH COSTS / ACCORDÉES AVEC DÉPENS

La Congrégation des témoins de Jéhovah de St-Jérôme-Lafontaine, Roberto Biagioni et Denis Léveillé c. Municipalité
du village de Lafontaine, Harold Larente et Procureur général du Québec (Qué.) (29507)
(granted with costs to the Applicants in any event of the cause / accordée avec dépens en faveur des demandeurs quelle
que soit l’issue de l’appel)

Executive Director of the British Columbia Securities Commission v. Robert Arthur Hartvikson and Blayne Barry
Johnson (B.C.)(29472)
(granted with costs to the Applicant in any event of the cause / accordée avec dépens en faveur du demandeur quelle que
soit l’issue de l’appel)

DISMISSED / REJETÉE

Sa Majesté la Reine c. Denis Bégin (Qué.)(Criminelle) (29421)

DISMISSED WITH COSTS / REJETÉES AVEC DÉPENS

The Ontario Secondary School Teachers’ Federation, et al. v. Ontario Teachers’ Federation (Ont.) (29341)

The Islamic Center of Quebec-el Markaz Islami, Centre islamique du Québec-El Markaz Islami v. 137193 Canada Inc.
(Que.) (29434)

Syndicat national des employés Cargill Limitée (CSN) c. Cargill Limitée (CF) (29368)
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Michael Joseph Fitzgerald v. Mountain-West Resources Limited (B.C.) (29491)


